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Skapad av Förening

KulturSparken

Verksam hetsbidrag ku ltu r

Bidraget är avsett som ett stöd till föreningens kostnader för till exempel arvoden,
special utrustn i n g, speciallokaler samt kostnader för verksam heten.

Till ansökan ska följande bifogas:

. Verksamhetsberättelse från föregående år

. Verksamhetsplan för kommande år

Ange önskat belopp på bidrag i rutan till höger. 50 000

Beskriv er verksamhet som bidraget ska användas till

Bidraget kommer gå till att hjälpa oss att genomföra våra planerade ide6r och produktioner för
kommande år och som i längden gör att vi kommer kunna finnas kvar och verka som den unika
kulturförening viär i Norrtälje kommun.

Beviljat belopp



Verks amhe ts berätteIs e 2022

Föreningen harhaft 35st betalande medlemmar för är 2022. Medlemsavgiftenharvant
oförändtad liksom tidigare är: t00r/percon & åt vuxen samt 50:-/person & år upp tilll6 ät
och studetande.

Styrelsemötenhar ägt rum vid 6 tillfällen mellan 7 iuni och 5 dec i vår lokal på Gäddvägen 3 i
Görla industdområde. Därutövethar styrelsen hållit kontakt via FB, mail, sms och telefonsamtal.

Årsmötet hölls den 27 Jtnii vår lokal på Gäddvägen 2 i Görlaindustriområde.

Detta ärhzr vadt lite speciellt ur föreningens synpunkt från attvaÅti princrp en borttynande och
viiande förening ett p^t är. pga olika orsaker som tex bristande engagemang och ork, sen har ju
även en viss pandemi satt käppar i hjulet.

Det valdes en ny stytelse undet årsmötet den 27 Juni, Den nya styrelsens första uppgrft var att se

över föreningens situation, och om det var överhuvudtaget möjligt att rädda kvar föreningen.
Styrelsen slog sina kloka huvuden ihop och bestämde sig föt att göra ett sista försök att rädda
föreningen. Vi började med att se över ekonomin i föreningen vilken var ikatastrofalt läge, vi tog
kontakt med hyresvärden(Centrumfastigheter) för att få till ett möte och diskutera föreningens
situation och hyreskostnaderna för lokalen som ändå måste in.
Mötet ägde rum 25 Augusti Magnus Fagetstöm på Centrumfastigheter var mycket förstående
över vår lite ptekära situation gällande ekonomin och ville hjälpa oss med det han kunde. Mötet
slutade på bästa vis, vi blev nämligen befriade från hyreskostnaderna året ut okt-dec. vilket gjorde
attnägra kilon lättade fuänvära zxlar och att fiamtiden såg något ijusare ut för föreningens

fortlevnad. Under ett seflare möte med Magnus på Centrumfastigheter gållande lokalen och
hyreskostnadetna så kom vi övetens om med Magnus att vi inte skulle behöva betala den årliga
indexhöjningen på hyreskostnaderna för lokalen under 2023.

Detta goda samarbete och välvilja ftån Magnus och Centrumfastigheter är vi väldigt glada over
och att det känns som vi har dom i ryggen när det gäller föreningens framtid.

F;tt annat fötslag som det nya styrelsen bö{ade jobba pävar att försöka hitta någon förening att
dela lokalen med. Det slutade med att vi tog kontakt med RUT (R-imbo ungdomsteater) och
ställde frägan tili dom om dom var intresserade av att dela förrådsutrymme med oss för kostym
och rekvisita. RUT nappade på iden direkt och blev väldigt glada. Så from 9 /1 ar RUT nya

hyresgäster i lokalen och delar utrymme med oss.

Vi har även hunnit med att under en helg rensat och städat ut vår förråd, detta gjorde vi undet en

helg 10-LL September

Vi hat mottagit en mycket välkommet bi&ag från Roslagens sparbanks stiftelse, ett sk

nystartsbidragpä12000 ktonot. Viiket vi blev väldigt glada över naturligtvis.



Men vi har även hunnit med lite roligheter på scen under året som gått.

Under detta för Norrtälje stad jubileums åt har vi tillsammans med B1örkö teater atnngerat och

framfört föreställrringen "Alla tiders Tälje" en resa genom stadens 400-ärrga histoda. Det

började med att vi framförde ett litet stycke ur föreställningen undet jubileumsdagen 29 mats

både exklusivt för kronprinsessan med följe och speciellt invalda i feswåningen i gamla

Stadshotellet men även nete på scenen i Societetspatken för allmänheten.

Vi gjorde även ett utdrag ur föreställningen under natTonald^gsftandet 6 Juni. Föt att sedan med

dunder och brak spela hela föreställ-ning på scenen i parken under fyravarma och succ6artade

fullsatta dagar 28, 29, 30, 31 Juli

Under ledning av Fabian Hedlund och Andre Edholm arrangerades det vandrande barnteater

"Äventyret i norra Tällie" i Nortälje 9-10,16-17,23'24JtlJr.

Några medlemmar fuän I(ultursparken medverkade i Rimborevyns succeförestälining ttBättte

sett än aldtig" 18-L9 novembet.

Föreningen harvant och "tomtat" på både Vallby tädgårds julmarknad 20 November och

Pythagoras julmarknad 4 decembet därbarnen fick täffa tomten och tomtemor och lämna

önskelistor.

I oktober under ett möte med Eva Ros6n på I(ultur och Fritid, fick I(ultursparken fuägan om inte

vi kunde "dra ihop" en lite show/förestrillning som skulle äga rumi mellandagarna, för att lite

knyta ihop detta jubileurnsår rned en show uppe i havstotnet. Vi tackade ja på stående fot
naturiigtvis! Sen bö{ade jobbet med att få ihop en show som skulle hälJapä i knappt en timme.

Vi lyckades med projektet . Det slutade med en liten föreställning/show med ett tremanna-band

och artister f aktötet som 'llsammans ftamförde en blandning av både kända och lite met okända

irthgalätx och dikter passande nog fick den namnet t'Mellandagsshow i havstotnet" vi
spelade vid fyn fullsatta tillållen 27 -30 Decembet. (sista föreställningen fick vi tom ta in exftz

stolar för att det var sånt tryck vid dötren).

I övrigt har det eminenta bandet Släpp ut I(atten (SUI9 repat i vår lokal kontinuerligt under hela

äret.

Annars fortlöper arbetet att få föreningen så levande som möjligt igen och en given del av

kultudivet i Norrtäije I(ommun.
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Planerade aktiviteter:

Verksamhetsplan 2023
Il---

Verksamhetsplanen för I(ultursparken 2023 x preliminär och ett levande dokument, det kommer
arbetas löpande med planen under året. Genomförandet av verksamhetsplanen och planerade
aktiviteter är i hög grad beroende på intäkter frän medlemsavgifter, sponsring och sökta bidrag
från tex I(ultur och fritid och Roslagens sparbanks stiftelse.
Mycket av planens genomförande beror på medlemsinitiativ, vilket gör att arbetet med planen
möjligen kommer se annorlunda ut, än ursprungsplanen.

Under 2023 kommet I(ultursparken bli den förening som medlemmarna vill att den ska bli.

Ett av huvudmålen för 2023 som jag ser lite som ett "omstartsår" för I(ultursparken efter attha
iegat i lite ofrivillig "dvala" är just att atbeta pä att bredda medlemsantalet och att återigen gora
I{ultursparken till en förening som kommet 

^tt ^rbeta 
för att behålla kulturlivet i kommunen på

en hög nivå och bjuda invånzrnz pä kulturella upplevelser i fortsättningen.

o Fortsatt arbete med medlemsrekrytering

o Arbeta med att matknadsföra föreningen och synliggöra att vi finns
o Arbeta vidare med påbö{ade samarbete med RUT (Rlmbo ungdomsteate!
o Att undet äretha som mål attplanera, och arbeta fiam minst 3 kommande produktioner,

t vatietznde stodek.

Budset för olanerade aktiviteter

Hur budgeten för vän planerade produktioner kommer se ut har varit svårt att sitta och räkna på.

När årets budget hänger på medlemsavgifter och sökta medel och i sin tur kommer styra vilka
ptoduktionet vi kommet kunna genomföra och även storleken på dessa. Därför ber vi om
övetseende med det denna gängattvi inte skickar med en mer detalierad budget.

/Mattn l(atlsson Ordförande I(ultursparken


